
Dyrektor Śląskiego OW NFZ o zdrowiu rybniczan 

Z jakich świadczeń opieki zdrowotnej korzystali rybniczanie w 2015 r., jaki jest poziom 

finansowania opieki zdrowotnej w mieście, jak rysuje się przyszłość placówek opieki 

zdrowotnej w Śląskiem – to kwestie szeroko dyskutowane podczas spotkania z Dyrektorem 

Śląskiego OW NFZ, które odbyło się 3 listopada 2016 r. w Urzędzie Miasta w Rybniku. 

W spotkaniu z Dyrektorem Jerzym Szafranowiczem wzięli udział: Aleksandra Skowronek – 

Wicemarszałek Województwa Śląskiego, Piotr Kuczera – Prezydent Rybnika, Damian Mrowiec – 

Starosta Powiatu Rybnickiego, Grzegorz Wolnik – Przewodniczący Sejmiku Województwa Śląskiego 

i Bożena Mocha-Dziechciarz – Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego nr 3 w Rybniku. 

Dyrektor Śląskiego OW NFZ omówił poziom zabezpieczenia świadczeń zdrowotnych w Rybniku. 

Opowiedział, gdzie – według danych sprawozdanych do Śląskiego OW NFZ – najchętniej leczyli się 

rybniczanie w 2015 r., z jakich porad korzystali poza miastem, a z jakich w mieście oraz gdzie 

realizowali refundowane recepty. Poinformował też o najczęściej występujących rozpoznaniach 

u pacjentów leczących się w poradniach i szpitalach w mieście. Uczestnicy spotkania dowiedzieli się, 

że Rybnik znajduje się na pierwszym miejscu w województwie pod względem wysokości kontraktu 

z zakresu świadczenia w psychiatrii sądowej w warunkach podstawowego zabezpieczenia. 

Spotkanie było także okazją do dyskusji na temat bieżących spraw dotyczących placówek 

medycznych z Rybnika, a zwłaszcza Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego nr 3 w Rybniku. 


